
Gemert-Bakel/Laarbeek, 8 oktober 2018 
 
Betreft: rapport Samen Verantwoordelijk, Rekenkamercommissie 
 
 
Geachte raadsleden van Laarbeek, 
 
Enige tijd geleden heeft de Rekenkamercommissie het rapport “Samen 
Verantwoordelijk, iedereen doet mee” afgerond. In juni hebben wij van uw college 
hierop de bestuurlijke reactie ontvangen. Bijgaand bieden we u dit rapport, inclusief 
bestuurlijke reactie, aan uw raad aan.  
 
Achtergrond van het rapport was gelegen in de wens hoe de gemeenten Laarbeek en 
Gemert-Bakel concreet invulling geven aan de ambitie om het samenspel tussen 
inwoners en de gemeente anders in te vullen. Ook is bekeken hoe de inwoners dit 
ervaren. Hierbij is specifiek ingezoomd op het sociaal domein, waarbij een viertal 
casestudies zijn onderzocht. 
 
Na afronding van het onderzoek is uw college, conform de gebruikelijke hoor- en 
wederhoorcyclus, om een bestuurlijke reactie verzocht. Hoewel het college van 
Laarbeek de conclusies overneemt, geeft uw college ook aan zich niet te herkennen in de 
(onderliggende) visie van het rapport, alsmede de daaruit volgende beslispunten voor 
de raad.  
 
Als Rekenkamercommissie proberen we zo goed mogelijk de bestuurlijke reactie te 
interpreteren, mede ook gezien de reactie op de onderliggende visie op het rapport door 
uw college. Probleem is echter dat de beide uitvoerende onderzoekers van het 
ingehuurde bureau Necker en Van Naem niet meer werkzaam zijn bij dit bureau en we 
hen hierop niet kunnen bevragen.  Hierdoor is het voor ons als Rekenkamercommissie 
lastig, zo niet onmogelijk om te achterhalen waarom de aansluiting op dit punt zo 
beleefd wordt en waarom de onderzoekers van Necker van Naem tot deze weergave zijn 
gekomen.  Ook het bureau Necker van Naem zelf kan dit ons, na overleg hierover, helaas 
niet duidelijk meer aangeven en toelichten.  
 
Als Rekenkamercommissie voelen we ons verantwoordelijk. We vinden de ontstane 
situatie onder deze samenloop van omstandigheden dan ook bijzonder vervelend. In 
goed overleg met de leden van de Regiegroep hebben we er daarom voor gekozen het 
rapport ter informatie bij u neer te leggen, zonder aanvullende actieve presentatie. De 
nodige achtergrondinformatie en argumentatie ontbreekt ons immers op een aantal 
punten, wat we spijtig vinden.  
 
Wij hopen dat deze rapportage toch relevante informatie voor u als raad biedt die 
leerzaam en interessant kan zijn vanuit uw kaderstellende en controlerende rol. Onze 
energie richten we op de lopende en toekomstige onderzoeken, waarbij we de 
procesgang met ondersteunende bureaus voorafgaande en gedurende het proces 
hebben aangescherpt. Ook met de burgemeester en secretaris hebben we een duidelijke   
lijn besproken om de onderzoeken zo goed mogelijk te laten verlopen. We zijn ervan 
overtuigd dat dit alles leidt tot een betere borging wat zowel de gemeente Laarbeek als 
Gemert-Bakel ten goede komt.  



 
Wij wensen u toe dat u onze (toekomstige) rapporten met interesse zal lezen en dat wij 
hiermee een bijdrage leveren om uw kaderstellende en controlerende rol zo goed 
mogelijk te vervullen.  
 
Mocht u nog vragen hebben over het gelopen proces of over deze brief, dan ben ik 
namens de Rekenkamercommissie vanzelfsprekend beschikbaar voor een nadere 
toelichting. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
John Verhoeven, 
Voorzitter Rekenkamercommissie Gemert-Bakel en Laarbeek 
 


